
Spørsmål	til	Ordfører.	
	
	
At	ferje	er	ei	utfordring	på	flere	vis	har	gjentatte	ganger	vært	belyst	i	denne	sal,	og	det	er	
kjærkomment	at	vi	nå	i	sommertida	har	høyere	frekvens	på	avgangene	på	dagtid.	
Problemstillinga	er	delvis	knytt	til	at	dette	er	noe	som	i	første	omgang	kommer	turistene	til	
gode.	Men	for	all	del,	det	betyr	også	at	sannsynligheten	for	at	den	jevne	pendler	som	pleier	
å	ta	ferja	hjem	kl	16	faktisk	kommer	med	ferja	kl	16	øker,	men	det	jeg	savner	er	at	
kommunen	tar	et	tydeligere	standpunkt	til	at	vi	ønsker	en	høyere	frekvens	også	på	kveldstid.	
For	når	vi	kommer	til	kveld	så	er	det	en	time	mellom	hver	avgang.	Slutter	fotballkampen	kl	
2030	så	er	det	2130	ferja	går.	Er	kinoen,	treninga,	møtet	etc	ferdig	2130	så	går	ferja	2230.		
Hvis	en	ungdom	ønsker	å	spille	håndball,	så	er	Stranda	eneste	laget	omkring	her	men	jeg	kan	
faktisk	forstå	at	det	å	regelmessig	måtte	stå	å	vente	opp	mot	en	time	ned	på	kaia	kan	tære	
på	motivasjonen	og	gleden	ved	å	delta.	
	
Hvis	vi	faktisk	ønsker	at	terskelen	for	å	benytte	seg	av	tilbudene	på	denne	sida	av	fjorden	
skal	bli	lavere	så	har	jeg	et	ønske	om	at	kommunen	legger	press	på	at	frekvensen	på	kveld	på	
økes.	
	
Spørsmålet	må	da	bli	hva	kan	Stranda	Kommune	gjøre	for	å	posisjonere	seg	inn	i	en	debatt	
knytt	til	når	de	tildelte	turene	på	en	gitt	strekning	skal	defineres?	Og	hva	kan	evt	
lag/organisasjoner	bidra	med	i	debatten?	
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